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JEGYZŐKÖNYV 

Ülésvezető: Weinhoffer Péter 

Jegyzőkönyvvezető: Iván Levente Botond 

Mandátummal vannak jelen: Weinhoffer Péter (elnök), Sinkó Renáta (alelnök), Ladics Laura, 

Cséplő Réka, Iván Levente Botond 

Az ülésen vendégként megjelent Gál-Esztegár Zádor, Kollégium Igazgató Úr 

5 mandátummal az Alakuló ülés határozatképes. 

Weinhoffer Péter ülésvezető 20:02-kor megnyitja az ülést. 

Napirendi tervezet: 

1. Elnöki beszámoló

2. Alelnöki beszámoló

3. Tisztújítás

4. Aktualitások

5. Egyebek

A napirendi tervezetet a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja. 
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1. napirendi pont 

Elnöki beszámoló 

 

Weinhoffer Péter elnök beszámolt arról, hogy csatlakozott ahhoz a munkacsoporthoz,  

amelynek a kollégiumi felvételi szabályzat megújítása a feladata.  

Weinhoffer Péter résztvett a KolHÖK elnökválasztó gyűlésén, ahol új Elnök Asszonyt 

választottak, aki üzenetét küldi, miszerint nagyon várja a kollégiumunkkal történő közös 

munkát. 

Ezután a Facebook csoportok témájával folytatta. A föderációs csoport és az NFK csoport 

kezelése mind Cséplő Réka új kommunikációs referens feladata lesz. Mindkét csoportra 

szükség van, hogy a kollégium és az épület lakói hasznos és naprakész információkhoz jussanak 

és egymással is kommunikálhassanak a fontosabb mindenkit érintő kérdésekben. Az emaileket 

továbbra is Weinhoffer Péter írja és küldi a lakók felé. 

A konyha állapota a tavalyi évtől normalizálódott és jelenleg is jó állapotok uralkodnak. A 

szelektív hulladékgyűjtés továbbra is jól működik az NFK emeletein. Ezt Ladics Laura szervezi,  

aki most újonnan jelölt fenntarthatósági referens is egyben. Továbbra is az Ő feladata lesz az 

ürítés megszervezése és az épületben található szakkollégiumokkal történő egyeztetés a 

szelektív hulladékgyűjtés kapcsán.  

Végezetül a tervezett rendezvényekről esett szó: 

- Mikulás est (feladatok megbeszélése) 

- Karácsonyi vacsora (feladatok megbeszélése) 

- Kulturális programok (filmes est, társas est), a jövőben ezek szervezésének elindítása 

- UPK – Az utánpótlásképzést és az ehhez tartozó programokat Sinkó Renáta intézi. 

 

Az elnöki beszámolót 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

Az első napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

 

2. napirendi pont 

Alelnöki beszámoló 

Sinkó Renáta alelnök a halloweeni mulatságot nagyon pozitívan értékelte, kiemelte a jó 

szervezést, mind az előkészületek, mind pedig a lebonyolítás terén. Nagyon jó visszajelzések 

érkeztek a résztvevők felől is. Az eseményen megjelentek a KolHÖK ellenőrző bizottság tagjai 

is. 
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Sinkó Renáta szervezi az idei UPK alkalmakat, aminek keretein belül egy helyi eseményt már 

megszervezett, illetve a közös UPK bevonó alkalmon kollégiumi csapattal vett részt, ahonnan 

pozitív benyomásokkal érkeztek haza. 

Renáta szeretné az épületben található parafatáblákat közérdekű információk megjelenítésének 

céljából a jövőben aktívabban kihasználni. Véleménye szerint így több helyen találkozhatnak a 

lakók a fontos aktualitásokkal. 

Az alelnöki beszámolót 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

3. napirendi pont 

Tisztújítás 

Weinhoffer Péter felkéri szavazat számlálónak Farkas Balázst és Gál Zsanettet, akik 

elfogadják a felkérést. 

A szavazás lebonyolítása titkos cédulás szavazással történik, a szavazatokat a két 

szavazatszámláló számolja össze, majd Ők hirdetnek eredményt. 

 

A fenntarthatósági referens megválasztása következik. 

Fenntarthatósági pozícióra Ladics Laurát jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Ladics Laura fenntarthatósági pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 
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Ladics Laura, egyhangúlag megszavazva, az NFK Diákbizottságának fenntarthatósági 

referense lett. 

 

 

A kommunikációs referens megválasztása következik. 

Kommunikációs pozícióra Cséplő Rékát jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Cséplő Réka kommunikációs pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

Cséplő Réka, egyhangúlag megszavazva, az NFK Diákbizottságának kommunikációs 

referense lett. 

 

A titkár referens megválasztása következik. 

Titkár pozícióra Iván Levente Botondot jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

Iván Levente Botond titkár pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

Iván Levente Botond, egyhangúlag megszavazva, az NFK Diákbizottságának titkára lett. 

 

 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 
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4. napirendi pont 

Aktualitások 

 

Weinhoffer Péter elnök a fejlesztési keretről tájékoztatja az új tagokat és bejelenti, hogy egy 

listát szeretne összeállítani a jövő évi keret felhasználásáról. Ezt Kollégium Igazgató Úrral is 

egyeztetni szeretné majd. 

Ezt követően a kollégiumi adománygyűjtésről esik szó. Az elnök tájékoztatást ad, miszerint a 

tavalyi adományokat néhány hete szállították el, így ebből a tapasztalatból tanulva, a jövőben 

pontosabb szervezői munkát igényel a gyűjtés. Ugyanakkor nagyon pozitívan értékelte a 

gyűjtés eredményeit, így a jövőben is szeretné, ha csatlakozna a kollégium hasonló 

kezdeményezésekhez, külön kiemelve a karácsonyi időszakot. 

 

A negyedik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

5. napirendi pont 

Egyebek 

Az ötödik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

Weinhoffer Péter ülésvezető az ülést 20:44-kor lezárja. 

 

Budapest, 2024.11.18. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




